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Februári gondolatok 

 

A keresztény emberek életét nagyban befolyásolja a 

hit. Minden hónapban helyet kap egy-egy olyan 

ünnepnap, amin valamelyik szentről vagy mártírról 

emlékeznek meg a hívek. Februárban Szent Balázs 

emléknapja van. Szent Balázs mártír püspök a 

zenészek és az orvosok védőszentje, akihez régen 

főként a torokbetegségek (pl. torokgyík, gégerák 

stb.) esetén fordultak az emberek. Szent Balázs a 

legenda szerint megmentette egy kisfiú életét, akinek 

a torkán akadt egy halszálka.  

 

 

 

A nagy hidegre való tekintettel felhívjuk a figyelmet, 

hogy mindenki öltözzön melegen, és óvakodjon a 

megfázásos betegségektől!  

A szerkesztőség 

 

A Magyar Kultúra Napjára emlékeztek 

 

 

Január 21-én 11 órakor a Faluházban az iskolások 

megemlékeztek a Magyar Kultúra Napjáról. A 7. 

osztályosok projektoros vetítéssel egybekötött 

előadását a helyi lakosokkal készített  

riportok, valamint az iskola tanulóinak személyes 

gondolatai a hazaszeretetről tették színesebbé.  

A 7. osztályos tanulókat a műsorra Szentkuti Károly 

magyartanár készítette fel.  

Pollák Eszter 

 

 

Beszámoló az Önkormányzat december 11-i 

testületi üléséről 

 

Elsőként a képviselő-testület határozatot hozott az 

Rp.I.162-10 munkaszámon közzétett 

településrendezési tervmódosítás véleményezési 

dokumentációjának elfogadásáról. A képviselő-

Újságunk letölthető! 

www.rajka.hu 
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testület úgy határozott, hogy nem fogadja el a 

beérkezett eltérő véleményt. 

Második napirendi pontban a képviselő-testület úgy 

döntött, hogy a helyi körzeti megbízottakat, Kovács 

Pál és Kalinkó József főtörzs zászlósokat a 

településen végzett kiemelkedő szintű 

közrendvédelmi munkájuk elismeréseként 

pénzjutalomban részesíti, amelyet az Egészségház 

átadásakor ünnepélyes keretek közt a falu 

lakosságának jelenlétében adtak át, megköszönve 

munkájukat. 

Pollák Eszter 

 

 

Beszámoló az Önkormányzat december 

28-i testületi üléséről 

 

Első napirendi pontban a képviselő-testület 

határozatot hozott a Rajka 724/4. hrsz.-ú ingatlan 

forgalomképes vagyonelemek közé történő 

átsorolásáról. A képviselő-testület módosította az 

önkormányzat vagyonáról, a vagyon keletkezéséről 

és hasznosításáról szóló önkormányzati rendeletet. 

Második napirendi pontban a képviselő-testület 

határozatot hozott a Rajka, 724/4 hrsz.-ú ingatlan 

művelési ágának megváltoztatásáról. 

Harmadik napirendi pontban a képviselő-testület 

határozatot hozott a Rajka, 724/4 hrsz.-ú ingatlan 

értékesítéséről.  

A következőben a képviselő-testület elfogadta a 

Patika bérleti szerződésének felmondását. Az épült 

fiókpatikaként történő bérbeadását és a lakás 

bérletére benyújtott kérelmet elfogadta. 

Ötödik napirendi pontban a képviselő-testület úgy 

határozott, hogy a tulajdonában lévő Rajka, 3432 

hrsz-ú zártkerti szántó művelési ágú 1352 m2 

nagyságú ingatlant csere útján értékesíti, a Rajka 

033/21 hrsz-ú ingatlanban lévő 4140/784800-ad 

tulajdoni hányadért. Az ingatlanok értéke közötti 

különbséget az Önkormányzat a vevő részére 

megtéríti. Az ingatlant az Önkormányzat 

településfejlesztési céllal a rendezési tervnek 

megfelelően gazdasági, kereskedelmi terület 

kialakításának céljából vásárolja meg.  

A következőben a képviselő-testület határozatot 

hozott a Mező Imre utca kiépítéséhez szükséges 

terület megvásárlásáról. Az ingatlan 

megvásárlásához szükséges pénzösszeget az 

Önkormányzat a 2019. évi költségvetésben 

biztosítja. 

Végezetül a polgármester tájékoztatta a képviselő-

testületet, hogy a korábban tervezett zöldterület 

vásárlásánál az egyik tulajdonos még mindig nem 

írta alá a szerződést, így az Önkormányzat eláll a 

vételi szándéktól. 

Pollák Eszter 

 

 

Közmeghallgatást tartottak 

 

Rajka Község Önkormányzata és a Rajkai Német 

Önkormányzat 2018. november 29-én tartotta az 

éves közmeghallgatást a Faluházban.  

Elsőként Kiss Vince polgármester köszöntötte a 

megjelent érdeklődőket, majd az alábbi tájékoztatást 

adta az önkormányzat elmúlt évi munkájáról.  

Elmondta, hogy 2018. évben az Önkormányzat igen 

aktív évet hagy maga mögött. A korábbi évek 

fejlődését igyekeztek tovább folytatni, illetve sok új 

feladat jutott, mert számos lehetőség adódott a 

sikeres pályázatoknak köszönhetően.  

A pályázatok, amiket beadtak, számos fejlesztési 

lehetőséget hoztak a településre. Véleménye szerint, 

jól gazdálkodtak az elnyert pénzekkel. 

Idei évben az Óvoda és bölcsőde állami 

finanszírozása minimálisan növekedett, de sajnos 

nem olyan mértékben, mint amennyibe a 

fenntartásuk kerül. Példaként említette, hogy a 

településüzemeltetésre nem kap az Önkormányzat 

feladatalapú támogatást, ezeket önerőből kell 

megoldaniuk. 

Állami forrásokat és uniós forrásokat sikerült hozni 

településre.  23.000.000,- forintot a Víztorony utca 

közvilágításának kiépítésére 181.000.000,- forintot 
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az I.G. Gasket felé vezető út, illetve az ipari út 

kialakítására és a 15. számú út kereszteződésének az 

átalakítására. 146.000.000,- forint támogatást nyert 

az Önkormányzat az iskola felújítására. 12.000.000,- 

forint a Ságvári utcát a 15-ös számú úttal összekötő 

szakaszra. 

Évközben megérkeztek a pályázaton elnyert 

pénzösszegek, így el is tudták kezdeni a 

beruházásokat.  A közvilágítását a Víztorony 

utcában megépítették és az ipari út átadása is 

megtörtént. A közvilágítást a napokban 

bekapcsolják. Ez a két beruházás meg is valósult és 

ki is fizették a vállalkozókat. 

Az Iskola energetikai felújítása megkezdődött. 

Elmondta, hogy a közbeszerzés harmadszorra lett 

sikeres. A 146.000.000, forintban benne van tervezés 

és a projektmenedzseri költség így, körülbelül 

141.000.000,- forint jut a felújításra a keretből. 

65.000.000,- forinttal ki kell egészíteni az 

Önkormányzatnak a költségvetést.  Ezt az 

Önkormányzat felvállalta. Az önrész biztosítását 

telekeladásból fedezi.   

Elkészült a Kenderes utca kikötése a Víztorony útra, 

ezáltal gyakorlatilag két irányból is meg lehet 

közelíteni a Fáskert lakóterületet. Ennek 

köszönhetően sikerült a lakóterület 

gépjárműforgalmát a Víztorony utcára terelni, 

mentesítve a település központját. Ez a beruházás 

15.000.000,- forintba került. 

A Ságvári utca szelektív udvar melletti kavicsozott 

szakaszánál a burkolat a napokban megépült. Az út 

szintén 15.000.000,- forintba került az 

Önkormányzatnak, melyet 75%-ban a 

Belügyminisztérium támogatott.   

Megkezdődött a Mező Imre utca felújításához 

szükséges engedélyek beszerzése, illetve a 

nyomvonal biztosításához szükséges terület 

kisajátítása.   

Polgármester elmondta, hogy a közterület 

karbantartására az elmúlt időszakban is igyekeztek 

odafigyelni. Az Ady Endre utca elején átadták a 

Szent Jakab zarándokpihenőt, illetve az új 

Egészségház körüli parkosítást is elvégezték.  

Végül a polgármester az elmúlt időszak 

legjelentősebb fejlesztésének lezárásáról szól. 

Elmondta, hogy elkészült az Egészségház, amelyben 

több közfeladat ellátatást biztosító intézmény kerül 

elhelyezésre. A beruházás a telek értéken felül 

400.000.000,- forintba kerül az Önkormányzatnak. A 

beruházáshoz felhasználták az adósággal nem 

rendelkező Önkormányzatoknak nyújtott 

44.000.000,- forint állami támogatást. 

A polgármester elmondta, hogy az elmúlt évekhez 

hasonlóan sok panasz érkezik a posta működésével 

kapcsolatban. Több esetben több fórumon kérte a 

posta vezetésétől a probléma mielőbbi megoldását. 

Sajnos a posta épülete is méltatlan a településhez. A 

dolgozók magasabb bérezésével a munkaerőhiány is 

orvosolható lenne. Kérte a lakosságot, legyenek 

türelmesek az ott dolgozókkal szemben.  

A polgármester megköszönte a falu lakosságának az 

együttműködést, a közterületen és magán 

udvarokban végzet munkát, amellyel hozzájárultak a 

településünk kedvező arculatához.  

A polgármester beszámolóját követően Molnár 

Kálmánné, a Rajkai Német Önkormányzat elnöke 

számolt be a nemzetiségi önkormányzat munkájáról.  

Elmondta, hogy 20 éve, mikor megalakult a Német 

Önkormányzat, senki se gondolta volna, hogy ennyi 

feladata lesz a testületnek és azt sem, hogy 

intézmény fenntartóként ekkora pénzösszegek felett 

kell rendelkezniük. Az iskola 3 éve működik a 

Német Önkormányzat fenntartása alatt. Az iskola 

működtetésére fordítható feladatalapú támogatás a 

Német Önkormányzat számlájára érkezik és a Német 

Önkormányzaton keresztül jut el az intézménybe. A 

Német Önkormányzat fenntartásának köszönhetően 

27-28 millió forinttal több pénzből gazdálkodhat az 

intézmény, mintha állami fenntartású lenne. A 

legnagyobb problémát a tanuló létszám biztosítása 

jelenti, ugyanis a tanulóként kapott többlettámogatás 

jelenti a mozgásteret az intézmény és a fenntartó 

számára. Optimális lenne, ha 140 fölé emelkedne az 



 

4 

 

itt tanuló gyerekek száma. Az idei évben sikerült 

vidékről is gyerekeket az intézménybe csábítani 

azzal, hogy a művészeti oktatás mellett angol és 

szlovák nyelvet tanulhatnak szakkör keretében. 

A biztonságos működés érdekében továbbra is 

szorgalmazni kell, hogy a környékbeli településekről 

is jöjjenek gyerekek az intézménybe. Fontos lenne 

elérni, hogy a helyben élő betelepült lakosság 

köréből is minél több gyereket írassanak be az 

intézménybe.  

Elnök asszony elmondta: megkezdték az iskolai 

étkezde felújítását. A tetőzetre, nyílászáró cserére és 

a belső burkolat felújítására 8.000.000,- forint 

támogatást költöttek. Jövőre szeretnék az épület 

külső homlokzatát leszigetelni. 

Működési költségekre a magas számú választási 

regisztrációnak köszönhetően 737.000,- forintot 

kaptak. Egyéb kiegészítésekkel együtt 900.000,- 

forinttal gazdálkodhattak. Hagyományőrzésre német 

nemzetiségi kötődésű programok tartására, feladatok 

elvégzésére 1.600.000,- forint támogatást kaptak. 

Pályázaton 700.000,- forint támogatást nyertek 

hangszerek vásárlására, amelyeket beszereztek, 

átadták az iskolának. Sajnos az iskolába tervezett 

tornaterem építésére benyújtott pályázat nem volt 

sikeres. Első körben tartalék listára helyezték a rajkai 

létesítményt. 

Elnök asszony elmondta, hogy a Német 

Önkormányzat továbbra is támogatni fogja a civil 

szervezeteket és egyesületeket. Az óvodát szintén 

szeretné továbbra is támogatni a Német 

Önkormányzat.  

Elnök asszony elmondta, hogy szeretnék, ha a 

zeneiskolában a fúvós hangszerek oktatása erősödne, 

annak érdekében, hogy a Német Hagyományokhoz 

kötődő fúvószenekari együttzenélés örömét 

megélhessék a gyerekek.  

A közmeghallgatáson a lakosság részéről kérdésként 

merült fel a postai szolgáltatás minősége, a lakossági 

tájékoztatás javítása, a parlagfüves területek 

gondozatlansága, a kutyatartás közben felmerülő 

problémák, a helyi parkolási szokások javítása, az 

önkormányzati lakások kialakításának kérdése.  

A feltett kérdésekre a polgármester válaszolt illetve 

tájékoztatta a jelenlévőket arról, hogy a korábban 

kiadott Rajka Hangja különszámát ismét eljuttatják a 

település összes postaládájába. Az együttélés 

szabályairól szóló kiadvány tartalmát felülvizsgálják, 

lehetőség szerint szigorítanak rajta. 

Pollák Eszter 

 

 

Hőnel Béla magyaróvári építész életútja és rajkai 

épületei 

 

A rajkai Faluházban, 2019. január 18. péntek 18 

órakor Beregszászi Balázs, a MNL GYMSM Győri 

Levéltára Mosonmagyaróvári Fióklevéltára 

munkatársa tartott előadást, a magyaróvári építészről 

és rajkai kötődéseiről.  

Az előadás több mint negyven helybeli érdeklődőt 

vonzott. Mosonmagyaróvárról, de még Sárvárról is 

érkeztek a hallgatóság soraiba. 

 

Fotó: Kató Attila 

 

Kiss Vince, Rajka polgármestere köszöntötte és 

mutatta be az előadót. Elmondta, hogy őrzi még a 

2013-as Hőnel-naptárt, amelyet a mosonmagyaróvári 

kistérség minden polgármestere megkapott, hogy 

felfedezzék településük kapcsolatát a térség 

meghatározó építészével.  

Beregszászi Balázs ismertette az építész életrajzát, 

születését, iskoláit, családi állapotát, 

munkahelyeinek színterét és az 1901-ben 
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Budapestről Magyaróvárra történt költözésének 

körülményeit. Hőnel, özvegy Rokobauer Józsefné 

építőipari cégét vitte ügyvezetőként 1907-ig, mikor 

is névvel átvette az üzletet. 1901-től mondhatni saját 

építészének tekintette a nemrég Magyaróvárra 

telepedett Hirtenbergi Tölténygyár Fióktelepe és a 

mosoni Kühne gyár is. A mosoni Csóka-ház és a 

Rozália kápolna után, a magyaróvári főbb épületei 

kerültek ismertetésre. A Lajta-szeri és az Ady Endre 

utcai emeletes bérházak, a Városkapu téri 

Postapalota, a Huber-ház, a volt tűzoltószertár, a 

Lajta-csatorna. A múzeum, Manninger Emil 

lakóháza (Pálffy-villa), számos Magyar és Fő utcai 

épület és a lucsonyi Országos Növénynemesítő 

Intézet főépülete.  

Hőnel Moson megye szerte számos óvodát, iskolát, 

orvosi és jegyzői házat épített. Így történt ez Rajkán 

is, ahol építette az evangélikus templom tornyát 

1923/24-ben és a rá következő évben a jegyzői 

házat, de legnagyobb valószínűséggel az 1901-es 

kisdedóvó is hozzá köthető. Hőnel, mint 

meghatározó magyaróvári ipartestületi személy 

támogatta és segítette a Rajkai Ipartestület 1926-os 

megalakulását is.  

Az előadás nem csak Hőnel építészi tevékenységről 

szólt, hanem még a sokrétű társadalmi felelősség 

vállalásának az ismertetéséről is.  

Magyaróvár és Moson megye önkormányzatának 

több mint negyedszázados képviselőségéről, számos 

kulturális- és sportegyesületben, a különböző 

gazdasági társaságokban való részvételéről, és a 

Magyaróvári Ipartestületben betöltött vezető 

szerepéről.  

Hőnelnek vannak épületei Ausztriában és 

Szlovákiában is. Tevékenységében látható a 

szétszakított történelmi Moson vármegye mai 

hármashatár mentisége.  

1903-ban önálló kerékpár egyesületet hozott létre 

„Magyaróvári TURUL” néven. Ennek nyomán 

szerveződnek a jelenkori „HŐNEL BÉLA 

KERÉKPÁROS EMLÉKTÚRÁK” a kulturális 

örökségek bemutatására.  

A 2018-as rajkai kerékpártúra után, 2019 szeptember 

harmadik hétvégéjén az Európai Kulturális Örökség 

Napok alkalmával, Mosonszolnok lesz a következő 

állomás.  

Tudósítónktól 

 

 

Az iskola hírei 

 

 

2019. január 14-én az iskolában német vers- és 

prózamondó versenyt tartottak. Bár idén kevesebben 

vágtak neki a megmérettetésnek, így is sok 

színvonalas előadással készültek a tanulók.  

A némettanárokból álló zsűri számára nehéz volt a 

döntés, munkájukat Sukola- Nick Ágnes segítette. A 

következő eredmények születtek: 

1.-2. osztály: 

1. Sebők Emília (2. osztály) 

2. Polgári Viktória (1. osztály) 

3. Radák Zsófia (1. osztály) 

Különdíj: Horváth Rebeka (1. osztály) 

3. – 4. osztály: 

1. Polgári Alexandra (4. osztály) 

2. Török Bence (4. osztály) 

3. Tóth Edina Emma (3. osztály) 

5.- 6. osztály: 

1. Zierer Katrin (5. osztály) 

2. Pammer Lili Panna (5. osztáy) 

3. Fitz Viktória (5. osztály) 

Ez úton gratulálunk a helyezetteknek és sok sikert 
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kívánunk nekik a január 25-én Sopronban 

megrendezésre kerülő megyei fordulóhoz! 

Január 21-én 17 órakor a Faluházban került 

megrendezésre a zeneiskolások félévi 

növendékhangversenye. Sok ügyes produkciót 

láthatott-hallhatott a közönség.  

 

 

Ezzel a koncerttel búcsút vett az iskolától Deákné 

Juhász Éva tanárnő, aki évtizedek óta oszlopos tagja 

volt az intézménynek. Ének-zene-, zongora-, és 

szolfézstanár, valamint zenei munkaközösség 

vezetőként számtalan iskolai és községi műsorban 

színvonalas tevékenységet végzett.  

Köszönjük munkáját és sok sikert, szép zenei 

élményeket kívánunk neki új munkahelyén!  

Pollák Eszter 

 

 

A Faluház és a Könyvtár hírei 

 

Ezúton szeretnénk felhívni a könyvtári olvasók 

figyelmét, hogy a könyvtári nyitva tartás ideje 

februárban megváltozik. 

Következő lapszámunkban tájékoztatni fogjuk 

Önöket a könyvtár új nyitvatartási idejéről. 

A Faluházban a megszokott programokat az 

önkormányzat zavartartalanul biztosítja a lakosság 

számára addig is, míg az új könyvtáros-kulturális 

munkatárs kinevezésre nem kerül.  

Pollák Eszter 

A Rajkai Önkéntes Tűzoltó, Polgárőr, és 

Természetőr Egyesület hírei 

 

Az UFM aréna szilveszteri rendezvényén tűzoltóink 

részt vettek a helyszín biztosításában. 

Januárban kéménytűzhöz riasztották tűzoltóinkat a 

Kiss János utcába. A tüzet sikerült eloltani mielőtt 

átterjedt volna a tetőzetre. 

Január 20-án este elektromos tűzhöz riasztották az 

egységünket. A fő téren lévő elektromos szekrény 

fölött égtek a kábelek. A tüzet poroltóval 

szakszerűen eloltották, majd a területet átadták a 

kiérkező E.ON ügyeletesek részére, hogy 

megkezdhessék a javítást. A tűzeset miatt az éjszakai 

órákig szünetelt a szolgáltatás kb. nyolcvan 

lakásban. 

A rossz idő beálltával a polgárőrök az egyedül élő 

idős lakosokat a járőrszolgálat mellett ellenőrzik, 

szívesen segítenek a rászorulóknak.  

Ezúton tájékoztatjuk az egyesületi tagokat, hogy az 

éves közgyűlést 2019. március 2-án 18 órakor tartjuk 

a Faluházban. 

Sándorné Hönigmayer Erzsébet 

 

 

Megyei Értéktárba sorolták a rajkai Nagy-

Zsilipet 

 

Rajka Község Települési Értéktár Bizottság 3/2018. 

(X. 30.) sz. határozata alapján felterjesztették a 

Települési Értéktárba besorolt Nagy-Zsilipet a 

Megyei Értéktár Bizottsághoz azzal a céllal, hogy a 

Megyei Értéktárba is besorolják a létesítményt.  

A napokban megérkezett Dr. Pető Péter, a Megyei 

Értéktár Bizottság elnökének a tájékoztató levele a 

Nagy-Zsilip Megyei Értéktárba történt besorolásáról.  

Mellékeljük a Győr-Moson-Sopron Megyei Értéktár 

Bizottság 2018. november 30-án megtartott ülésén 

felvett jegyzőkönyv kivonatát.  
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18/2018. (XI. 30.) GYMSMÉB határozat 

1. A Győr-Moson-Sopron Megyei Értéktár 

Bizottság megállapítja, hogy a „Rajkai 

Nagy-Zsilip és annak kiszolgáló 

létesítményei, mint az embert körülvevő 

épített környezet és az ahhoz kapcsolódó 

szellemi örökség” c. javaslat megfelel a 

magyar nemzeti értékekről és a 

hungarikumokról szóló 2012. évi XXX. 

Törvény 1.§ (1) bekezdés i) pontjában, 

továbbá a magyar nemzeti értékek és 

hungarikumok gondozásáról szóló 114/2013. 

(IV. 16.) Korm. rendeletben foglalt 

feltételeknek.  

2. A Bizottság a „Rajkai Nagy-Zsilip és annak 

kiszolgáló létesítményei, mint az embert 

körülvevő épített környezet és az ahhoz 

kapcsolódó szellemi örökség” nemzeti 

értéket a Győr-Moson-Sopron Megyei 

Értéktárba felveszi és az épített környezet 

kategóriába sorolja.  

3. A Bizottság felkéri elnökét, hogy 

tájékoztassa a Hungarikum Bizottságot a 

nemzeti érték felvételéről a Győr-Moson-

Sopron Megyei Értéktárba, továbbá Kiss 

Vince polgármester javaslattevőt. 

4. A Bizottság felkéri elnökét, hogy 

intézkedjék a Győr-Moson-Sopron Megyei 

Értéktárba felvett nemzeti érték 

közzétételéről a Győr-Moson-Sopron 

Megyei Önkormányzat honlapján.  

 

Dr. Pető Péter s.k. 

A Megyei Értéktár Bizottság elnöke 

 

Ez úton köszönjük Kertész József vízépítő mérnök 

munkáját, amely során az Értéktárba besoroláshoz 

készült szakmai anyagot összeállította. Továbbá 

köszönjük a szakmai anyag elkészítéséhez nyújtott 

fényképeket a gyűjtőknek.  

Kiss Vince polgármester 

 

Új Betlehem díszítette a templomot 

 

 

December 24-én az éjféli mise alatt Somfai Árpád 

plébános megáldotta és a hívek figyelmébe ajánlotta 

a régi, leromlott állapotú betlehem helyére Kitley 

János helyi lakos által készített új betlehemet. 

A hívek nevében köszönjük az önzetlen felajánlást!  

Kiss Vince 

 

 

Óvodai farsang 

 

Január 26.-án szombaton délután a megszokottól 

eltérően nem az óvoda épületében, hanem a 

faluházban rendeztük meg az óvodai farsangi bált. 

Minden évben felmerülő szülői kérés volt, hogy a 

farsangi bál napján a délelőtt folyamán 

bekukkanthassanak megnézni gyermekeiket, hogyan 

báloznak. Ezért az óvodapedagógusok a Szülői 

Munkaközösség tagjainak egyetértésével, 

támogatásával változtattak az eddigi formán. Most a 

szülőknek lehetőségük volt együtt mulatni 

gyermekeikkel. 

Az óvoda dolgozói feldíszítették a nagy termet, 

előkészítették a büfé részleget és izgatottan várták a 

gyermekeket, valamint a Kislaptáros zenekar tagjait, 

akik a zenét biztosították a mulatsághoz. 

15 órától szállingóztak folyamatosan a bálozni 

készülő csemeték.  Volt, aki már jelmezben érkezett, 

de olyan is akadt, aki a helyszínen öltötte magára az 

álruhát. 
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16 órára minden bálozó megérkezett (minden óvodás 

kisgyermek jelmezt öltött magára) a zenekar 

tagjaival együtt, sőt a zenekarral táncház vezető, 

oktató szakemberek is érkeztek. 

Amíg a zenekar hangolt, a gyermekek körbe 

vonultak megmutatni jelmezeiket a jelenlévő 

felnőtteknek. 

Idén nem volt két egyforma jelmez. A legötletesebb 

álruhát B. Benjamin öltötte magára, (Díno) de 

mindenki mást is csak dicsérni lehet. 

És bár nem választottunk bálkirálynőt, de R. Fanni 

igazi Dancing Queen volt. Megállás nélkül, 

felnőtteket lepipálva, mosollyal az arcán végig 

táncolta a farsangi bált. 

 

 

A remek zene és a munkáját szerető táncos pár nem 

hagyta hidegen a megjelenteket, szülő, gyermek 

együtt ropta a táncot kifulladásig. Na jó, a gyerekek 

tovább bírták. 

Úgy gondolom, jól sikerült szombat délutánként 

emlékezhetünk erre a farsangi bálra. 

Köszönet jár mindenkinek, aki részt vett a 

szervezésben, lebonyolításban. 

Külön köszönetünket fejezzük ki Pollák Eszternek, 

aki felvette és tartotta a kapcsolatot a Kislaptáros 

zenekar tagjaival, és az óvoda Szülői 

Munkaközösségének, hogy lehetőséget biztosítottak 

a zenekar meghívására. 

Szalainé Szabó Mária intézményvezető 

 

 

Programajánló 

 

Február 2. 16-20 óra: A szlovák közösség farsangi 

bálja a Faluházban. 

Február 9. 16 óra: Váradi Viola előadása a NILD 

Tanulási Terápiáról a Faluházban. 

Február 15. 17 óra: A felsősök Valentin-napi bálja 

a Faluházban. 

Február 16. 14 óra: Alsós farsangi bál a 

Faluházban 

Február 17. 15 óra: Nyugdíjas Klub farsangi 

összejövetele a Faluházban. 

Február 26. 19 óra: Képviselő-testületi ülés a 

Faluházban. 

Március 2. 18 óra: a Rajkai Önkéntes Tűzoltó, 

Polgárőr, és Természetőr Egyesület közgyűlése a 

Faluházban. 

Március 2. 19 óra: Horgász-Vadász bál a Tulipános 

Csárdában. 

 

 

 

Gyászjelentés 

 

A napokban kaptuk a tájékoztatást, hogy Takó 

Ödönné Kati néni iskolánk nyugalmazott 

pedagógusa 85 éves korában elhunyt. 

Kati tanító néni évtizedeken át tanította az alsó 

tagozatos gyerekeket az írás, olvasás, számtan, 

fogalmazás alapjainak elsajátítására. 

Munkáját a kollégák elismerése, a szülők tisztelete 

és a gyerekek szeretete mellett végezte. 

Kedves Kati néni! 

Köszönjük, amit adtál nekünk. Nyugodj békében 

férjed Takó Ödön tanár úr mellett! 

 

Rajka Község Önkormányzata 

 


